



HAUSER CB

ČESKÉ BUDĚJOVICE, CZECH REPUBLIC



Description:

HAUSER is a traditional supplier of turnkey refrigeration systems, for example in the form of refrigerated shelves, counters and freezer cabinets. Besides its headquarters in Linz, Austria, the company also operates a plant in Budweis, Czech Republic. An office building there was equipped with ceiling and floor systems from Lindner. In cooperation with the local partner Konstruktis Delta s. r. o., Lindner Plafotherm® DS 320 Type 1 metal ceilings with integrated heating and cooling functions were supplied. With regard to the floor systems, LIGNA and NORTEC raised floors were used.

HAUSER ist ein traditionsreicher Anbieter von schlüsselfertigen Kälteanlagen, zum Beispiel in Form von Kühlregalen, Theken und Tiefkühlmöbeln. Neben seinem Hauptsitz im österreichischen Linz betreibt das Unternehmen auch ein Werk im tschechischen Budweis. Ein dortiges Bürogebäude wurde mit Decken- und Bodensystemen aus dem Hause Lindner ausgestattet. In Zusammenarbeit mit dem lokalen Partner Konstruktis Delta s. r. o. lieferte Lindner Plafotherm® DS 320 Typ 1 Metalldecken mit integrierter Heiz- und Kühlfunktion. Im Hinblick auf die Bodensysteme kamen die Doppelböden LIGNA und NORTEC zum Einsatz.

General:

Concept/Product:	,
Building Type:	
Client:	Hauser spol. s.r.o.
Architecture:	Ing. Josef Vostracký
Installation Partner:	Konstruktis Delta s.r.o.
Company Division:	Lindner SE Interior Product Supply
Completion:	2019
Copyright:	© Tomáš Kasal



Completed Works:

Heated and chilled metal ceilings

Plafotherm® DS - Canopy ceilings

Raised floor systems

LIGNA

NORTEC